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OR-RM.0012.5.13.2024 

 

Protokół Nr 2/24 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 21 czerwca 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani  Iwona Madziąg o godzinie 11:00 otworzyła posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny Radny: Krzysztof Meyze. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Pani  Iwona Madziąg przedstawiła porządek posiedzenia, 

do którego  nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

3. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli 

i kąpieliska do sezonu turystycznego. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

 

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji podano kandydaturę Radnego Olecha Raddatza. 

Radny wyraził zgodę na kandydaturę. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” wybrali Radnego Olecha Raddatza na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska   

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

3. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli 

i kąpieliska do sezonu turystycznego. 

 

Informacja dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli stanowi załącznik Nr 2 

niniejszego protokołu. 

 

 

Informację dotyczącą kąpieliska miejskiego w Pieczyskach przedstawił Dyrektor Miejsko-

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Piotr Kazimierski. 

Kąpielisko czynne jest od 22.06.2024 r. do 31.08.2024 r. Nadzór ratowniczy nad 

kąpieliskiem pełni Kujawsko-Pomorski Oddział WOPR. 

Po przeprowadzonych badaniach stwierdzono, że woda jest zdatna do użytkowania. 

Kolejne badania wody odbędą się w dniach 09.08.2024 r. oraz 25.08.2024r r.  

Obecnie trwają prace przygotowawcze pomostu. 

Jedynym kąpieliskiem jest kąpielisko na plaży w Pieczyskach. 

Problem kabla na plaży został rozwiązany. 
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4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Inspektor Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Pani Renata 

Szczukowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 

głosach „wstrzymujących się” zadecydowała o nieopiniowaniu projektu uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa wotum zaufania. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe za 2023 r. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2023 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 

głosach „wstrzymujących się” zadecydowała o nieopiniowaniu projektu uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa za 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński oraz pracownik Wydziału Finansowo-Budżetowego  

Pani Dominika Rybarczyk przedstawili projekty uchwał: 
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1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2024 – 2033. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Radny Olech Raddatz poprosił o informację jakiego odcinka drogi dotyczy zmiana ujęta 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Koronowo oraz ile domostw się przy tym 

odcinku znajduje. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na 2024 rok. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 

2023 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 
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Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta  

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny 

zasób nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2024 roku. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

5. Sprawy bieżące. 

Członkowie Komisji poprosili by na sesji Rady Miejskiej w Koronowie obecna była Dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pani Dorota 

Maciejewska. 

Radna Mirosława Holka zwróciła uwagę na niedziałającą wentylację szkoły we Wtelnie. 

Dyskutowano na temat nieużytkowania wentylacji z uwagi na wysokie koszty energii.  

 

6.      Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Iwona Madziąg   

godz. 11.40 zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Maja Olejnik 

Wydział Organizacyjny                                      /-/ Iwona Madziąg 


